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Maandag 25 november — Chiro Gaverke 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem en Wimbo), Martijn Verhenne (KLJ Waregem en Wimbo), 

Britt Van de Velde (Gewest Oe Est?!), Leontine Desloovere (Gewest Oe Est?!), Zita Vera (HSC Thraso), Ine De Wilde 

(Thraso), Céline Struyve (Chiro Waregem Centrum), Stan Vandorpe (Chiro Waregem Centrum),  Annelie Braet 

(Akabe Funk), Ine Claus (Akabe Funk), Helena Libbrecht (Akabe Funk), Lien Dessaux (Chiro Gaverke), Tijl Bultinck 

(Chiro Gaverke), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro Nieuwenhove), Lennert Meerschman 

(Chiro Desselgem), Stan Lavaert (Chiro Desselgem), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem), Marie Vandamme (KSA Wa-

regem), Maxim Vande Wiele (Chiro Oetsjiekoetsjie), Dries Magherman (Chiro Oetsjiekoetsjie), Julie Baert (Scouts 

Waregem), Louis Vandorpe (Scouts Waregem), Gillian Boone (JH Jakkedoe), Aaron Desmet (JH Jakkedoe), Stef 

Tijtgat (JH Den Uitvlucht), Jaren Migneau (JH Den Uitvlucht), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Lucas Desloovere 

(covoorzitter), Kamiel Tomme (covoorzitter), Flor Coussement (Jeugddienst), Alana Welvaert (Dagelijkse bestuur) 

Verontschuldigd:  Kobe Vandenbuerie (dagelijks bestuur Jeugdraad), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), JNM 

Leievallei, Jong VLD, Jong CD&V 

Gespreksleiding: Kamiel Tomme (covoorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Nieuw schepencollege 

Kamiel (Covoorzitter): Op 3 december is de eedaflegging van het nieuwe schepencollege, je kan daar naartoe 

gaan als je wil. De samenstelling van het nieuwe schepencollege hebben we ook in de nieuwsbrief gestuurd. De 

nieuwe schepen van jeugd is Margot Desmet, die Jo Neirynck zal vervangen. Nog even meegeven, kan ook interes-

sant zijn voor jeugdverenigingen: Gebouwen zit nog steeds bij schepen Rik Soens, bij schepen Pietro zit onderwijs 

en feestelijkheden, schepen Himpe zal instaan voor verkeer en mobiliteit, groenbeleid zit bij schepen Deplancke 

en alles rond OCMW zit bij schepen Cindy Vanhoutte.  

Schepen Margot Desmet is verantwoordelijk voor jeugd, cultuur en sport. Deze hebben alle drie een adviesraad 

die doorgaat op dezelfde dag. Daarom willen we even polsen of het eventueel zou lukken om de jeugdraad te ver-

plaatsen naar een andere dag.  

Flor (Jeugddienst): Dit wordt trouwens aan alle adviesraden gevraagd, zij moeten elk bekijken welke andere op-

ties er zijn. Welke dag zou je verkiezen mocht de jeugdraad moeten verplaatst worden?  

De jeugdraad kiest voor dinsdag als alternatief, mocht verplaatsen nodig zijn.  

Flor: We gaan dit zeker nog laten weten als dit het geval is, we gaan eerst eens kijken wat de andere adviesraden 

zeggen. De andere raden bestaan uit volwassenen die werken, dus voor hen is het misschien gemakkelijk er om te 

verplaatsen.  

 

Evaluatie Dag van de jeugd 

Lucas (Covoorzitter): Er waren weer veel kinderen aanwezig op de Dag van de jeugd, dus zeker in orde. Maar het 

enige wat we ons nog afvroegen is hoe jullie het zien voor volgend jaar naar activiteiten toe, want we hebben een 

beetje het gevoel dat er niet veel enthousiasme is om zelf een activiteit te begeleiden. Sommige verenigingen 

hadden zelfs geen activiteit doorgestuurd. We zouden anders de optie geven om de springkastelen te bemannen 

door de jeugdverenigingen, want zelf hebben wij te weinig volk in het bestuur om al die attracties te voorzien van 

begeleiders. Mocht je ook nog een heel ander idee hebben mag je zeker iets laten weten. Bespreek dit zeker eens 

in jullie jeugdvereniging, want dit is wel belangrijk. Het gaat ten slotte ook over jullie leden. Er kan bijvoorbeeld 

ook gewerkt in shifts zodat je niet de hele namiddag bij dezelfde attractie staat. De datum voor volgend jaar 

wordt wellicht 12 oktober 2025, de week vóór Dag van de jeugdbeweging. Dat ligt allemaal dicht bij elkaar, met 

op zondag de Dag van de jeugd starten en de vrijdag erna is het dan de Dag van de Jeugdbeweging en Nacht van 
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de Jeugd. Het valt in 2025 ook niet in de vakantie op die manier. We laten zeker nog iets weten wat de definitie-

ve datum wordt.    

Stef (JH Den Uitvlucht): Is het een idee om één groot groepsspel te spelen? Op die manier moet je niet zo aan de 

leiding sleuren om zelf een spel voor te bereiden. Met een groot groepsspel is er ook meer connectie tussen de 

verschillende jeugdverenigingen.   

Lucas: Dat is inderdaad wel een tof idee. We zouden volgen jaar werken in het thema veiligheid. We willen graag 

de brandweer en politie uitnodigen en hier activiteiten aan koppelen. Een groepsspel kan daar ook in passen, 

maar misschien dan opgesplitst in twee leeftijdsgroepen, bij de jongere kinderen misschien een iets rustigere ac-

tiviteit. Als je voorstel hebt, laat zeker weten. We gaan trachten de datum vast te leggen de komende maanden 

en koppelen hierover terug naar jullie.  

Kamiel: Hebben jullie anders nog puntjes over de editie van dit jaar? Dingen die goed waren, of minder goed?  

Helena (Akabe Funk):  Wij gaan kijken voor meer schminkers, zodat de rijen minder lang zijn.  

 

Dossier speeltoestellen 

Flor: Elk jaar is er budget (70.000 euro) om speelterreinen in te richten en speeltoestellen aan te kopen. Mocht je 

nog plekken weten waarvan je denkt dat er een speelzone kan ingericht worden of waar een speeltoestel beter 

kan vervangen worden, dan mag je altijd laten weten aan ons. We hebben zelf al aantal zones op het oog, maar is 

er nog ruimte voor nog één of twee ruimtes. De zones die we willen aanpakken zijn:  

− Park ter Elst, niet ver van het station.  

− Konijnenveld, een wijk in Waregem.  

− Baneik, een wijk in Desselgem waar het kleutertoestel kapot is. 

− Het speelpleintje aan de Kernelle in Beveren-Leie, ook daar is een kleutertoestel kapot.  

We komen dan later met het definitieve overzicht naar de jeugdraad.  

 

Studeren Hippologia  

Flor: Er kan weer gestuurd worden, vanaf morgen communicatie op de website. Van 16 december, de start van de 

inhaalweek, kan er gestudeerd worden tot en met 31 januari. Er kan niet gestudeerd worden in Hippologia op 25 

en 26 december en ook niet op 1 en 2 januari. In de weekends is Hippologia niet open. Tijdens de week kan er 

gestudeerd worden van 8.00u. tot 20.30u., reserveren doe je via Bookaplace. In de bib zijn er ook weer plaatsen 

die je kan reserveren in de Bibbox. Zeg het voort in jullie vereniging.  

Kan er ook gestudeerd worden bij de jeugdhuizen?  

Stef: Bij JH Den Uitvlucht niet. 

Gilian (JH Jakkedoe): Bij JH Jakkedoe kan er ook gestudeerd worden, er moet niet gereserveerd worden hier-

voor.  

 

Chalets ijspiste 

Kamiel: Normaal hebben jullie hier een mail voor gekregen. Van 6 december tot 5 januari is het mogelijk om een 

chalet te gebruiken voor een kleine kasactie met jullie jeugdvereniging. Inschrijven doe je via Waregem Wintert. 

Er zijn nog een aantal plaatsen vrij, indien nog niet gedaan, best wel snel doen.  

 

Vormingen 

Kamiel: We hebben besloten om dit jaar niet zelf met een vorming af te komen en enkel een vorming te organise-

ren indien jullie daar zelf behoefte aan hebben. Denken jullie aan bepaalde vormingen waarvan jullie graag zou-

den hebben dat we deze eens organiseren?   
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Stef: Misschien een vorming voor alle nieuwe leiding over hoe je evenementen aanvraagt bij de stad.   

Kamiel: Je mag altijd laten weten doorheen het jaar als jullie ideeën hebben.  

 

Sylvesterbus oudejaar 

Flor: De Sylvesterbus is de bus op oudejaarsavond die stopt aan verschillende haltes dicht bij fuiflocaties. Er zijn 

haltes in Beveren-Leie, Sint-Eloois-Vijve, Desselgem, Nieuwenhove, Expo en aan het station en het jeugdcentrum. 

De bus passeert elk uur op deze locaties. Weet dat deze bus er is om te gebruiken om oudejaarsavond om veilig 

naar je fuiflocaties en terug thuis te geraken. 

 

Subsidies jeugdwerk 

Het overzicht van de subsidieverdeling wordt geprojecteerd. 

Flor: Normaal is het de laatste keer dat de subsidies verdeeld worden met het huidige reglement. We moeten net 

zal nog af te spreken zijn met nieuwe schepen Margot Desmet hoe we dit volgend jaar gaan doen. Staar je niet 

blind op deze cijfers. Er moet ook nog een klein deeltje verrekend worden voor de scouts, waarvan de documen-

ten nog moeten ingediend worden, maar dat zal het totaal weinig veranderen. 

− De basistoelage is voor iedereen dezelfde. 

− Huur- en energietoelage: Wat heb je als kosten? Wat betaal je aan huur en energie? Er zijn verenigingen die 

weinig huur en energie moeten betalen. Anderen betalen een stuk meer. De bedoeling is om naar gelijk sys-

teem te gaan voor iedereen, een eerlijker systeem, te bepalen met het nieuw reglement voor de subsidie-

verdeling. Ook verbruik moet eerlijker berekend worden, als je bijvoorbeeld de chauffage laat aanliggen is 

het logisch dat je als vereniging dan ook meer betaalt of minder krijgt van de stad.  

− Kamptoelage: Op kamp gaan is vaak een grote kost. Om te vermijden dat de verenigingen de kostprijs voor 

het kamp moeten verhogen en dit wordt doorgerekend aan de ouders, komt de stad ook hier wat in tege-

moet. 

− Toelage speelpleinwerkingen werkt via een puntensysteem.  

− Toelage kadervorming: Als je een vorming hebt gevolgd, kan je de helft van de kosten hiervan terugkrijgen.  

− Jeugdhuis Jakkedoe krijgt een personeelstoelage. Er is iemand die werkt bij Jakkedoe die voor een groot 

deel betaald wordt door de stad met die toelage. Zonder die toelage zou er geen beroepskracht zijn.  

− Sommige verenigingen krijgen meer geld, hoe komt dit? Sommigen werken met kwetsbare doelgroepen, bij-

voorbeeld Akabe Funk. Leden met een beperking worden zwaarder doorgerekend. Ook het aantal leden telt 

mee, ook logisch dat je dan meer centjes krijgt als je meer leden hebt. 

− Sommige verenigingen zijn opgesplitst op in jongens- en meisjeswerking, ook dit kan een mogelijke veran-

dering zijn bij het nieuw reglement.  

Stef: Voor volgend jaar, zal het dan iets vroeger zijn dat we de toelage ontvangen?  

Flor: Normaal krijg je de toelage inderdaad vroeger, rond de zomer, maar dit komt omdat we nog gegevens tekort 

hadden van bepaalde verenigingen. Misschien voor volgend jaar dat we de toelage gaan bevriezen en een gemid-

delde gaan nemen van de toelage van dit jaar, waardoor we dan tijd te hebben om aan nieuw reglement te schrij-

ven. Dat is een idee, maar dat ligt nog niet vast. Dat zal ook met de nieuwe schepen met overlegd worden.  

 

Varia  

HSC Thraso: Wij hebben nog geen verwarming in ons lokaal in de oude brandweerkazerne. 
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Flor: Ik geeft dit door.  

Jonas (Jeugddienst): We willen een aantal defecte materialen van de uitleendienst vervangen. We hebben hier-

voor offertes ontvangen. Projectiescherm met doek op frame in flightcase: 1074,90 euro. 2 LED spots waarvan 

niet alle kleuren meer werken, zullen worden vervangen door hetzelfde type: 279,76 euro. Er zullen ook twee 

nieuwe movingheads worden aangekocht, wel van een ander merk. Daarvan kregen we twee offertes. De eerste is 

een kleiner type movinghead, waarvan de prijs 408,98 euro bedraagt voor twee stuks. De andere offerte is een 

iets krachtiger model, dat een beetje groter dan onze huidige movingheads. De prijs hiervan is 723,58 euro voor 

twee movingheads. Denk ook al eens na binnen jullie vereniging over wat een goede aankoop zou kunnen zijn voor 

de uitleendienst in 2025. Dat hoeven geen discolichten te zijn, dat kan ook een leuk spel zijn,…  

De Jeugdraad kiest voor de grotere movingheads (723,58 euro). Ook het projectiescherm en LED spots mogen aan-

gekocht worden ter vervanging van de defecte materialen.  

Flor: Voor Warmegem zijn we nog op zoek naar locaties om raamstickers te kleven met een haiku (gedicht) die 

een warme boodschap bevat. Zijn er jeugdverenigingen bij wie dit kan? —> Akabe Funk, KSA, Chiro Waregem Cen-

trum, JH Den Uitvlucht, Chiro Gaverke, JH Jakkedoe, HSC Thraso, Chiro Desselgem, Chiro Vijve.  

Kamiel: Ik heb zien passeren dat er een nieuwe sporthal komt in Waregem, langs de verbindingsweg, waar de hon-

denschool zit. De plannen hiervoor zitten nog in de beginfase. Wij kunnen als jeugdraad hier ook advies over ge-

ven.  

Stef: Gaan we daar evenementen kunnen organiseren?  

Flor: De nieuwe sportzaal is voorzien voor competitiesport, niet voor evenementen. De opmerking komt direct: 

Wat met het Jeugdcentrum? Dit gebouw staat ook op de denkoefening om ofwel te vernieuwen ofwel af te bren-

gen, dat zijn twee opties die op tafel liggen. Maar de nieuwe sporthal heeft niets met het jeugdcentrum te ma-

ken, men wil met deze sporthal extra ruimte geven aan sportverenigingen. Die grond is van de stad, de honden-

school mocht daar gebruik van maken. Ik wil de vraag voor organiseren van evenementen gerust meenemen, maar 

ik denk dat het beleid dit zal bekijken voor het jeugdcentrum.  

Olivier (Chiro Desselgem): Hoe wordt de terugbetaling van het drankverbruik tijdens een jeugdraadraadvergade-

ring geregeld?  

Kamiel: Gewoon het verbruik doorgeven via info@jeugdraadwaregem.be of een berichtje naar iemand van het 

bestuur en dan wordt dit terugbetaald.  

Lucas: De volgende jeugdraad, 23 december, gaat door bij Chiro Nieuwenhove en is terug met kerstpakjes. Ieder-

een neemt dus een Kerstcadeautje mee van 4 euro.  

 

Evenementen 

− 5 januari: Chalet ijspiste Akabe Funk 

− 1 februari: Fuif Van Nieuwenhove—Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove—21.00u. 

− 8 maart: Pasta en dartstornooi—  Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove – 20.00u. 

− 4 april: Jeugdreceptie voor jeugdwerk Waregem 

 

Datums volgende AV jeugdraad  

23 december: Chiro Nieuwenhove  27 januari: JH Den Uitvlucht  24 februari: Akabe Funk  

24 maart: KLJ Waregem    28 april: Jakkedoe   26 mei: Chiro Leieland     

23 juni: Chiro Centrum 


